
 

Styret i Sigdal og Eggedal Skogeigarlag og Skogbrukssjefen i Sigdal 

inviterar skogeigarane til tradisjonelt haustmøte om naturtypar, 

fotosyntese, tømmer og elg.  
 

Tid og sted: Frydheim Grendehus, Måndag. 4 desember kl. 18.00 

Program:  

• Skogbrukssjef Halldis Linde Lie: Kva gjer vi med dei nye naturtypane?  

o Plan for nytt MiS- prosjekt for å konsentrere og frigje «naturtype-areal» 

o Kostnad/kven betaler/evt tidsplan 

o Er det eit alternativ å ikkje laga eit felles prosjekt/kva skjer i så fall med dei som 

ikkje blir med ? 

• Styremedlem i Viken Skog SA, Lars Fredrik Stuve: «Fotosyntesen og det grønne 

skiftet - hva blir skogbrukets rolle?» 

• Spørsmål og kommentarar etter kvar av innleiarane  

  

Matpause 

 

• Museets venner v/Guttorm Tovsrud: «Vannveien ut av skogen». Boka om 

brøtningen i Sigdal og Eggedal, 

 

• Skogbruksleiar i Sigdal, Julie Baalerud Sand: Avsetning, prisar, reglement, skogkultur 

og andre lokale saker 

• Skogbrukssjef Halldis Linde Lie Elgforvaltning: Skal vi auke minsegrensa for areal bak 

kvar elg?  

o Utvikling i elgstamma 

o Beiteregistrering 

Spørsmål og kommentarar etter kvart av innlegga 



                          

VIKTIG TEMA PÅ ÅRETS HØSTMØTE: naturtyper, fotosyntese, tømmer og elg.  


